
Zuhal Demir maakt Bosland nog groter
Het Limburgse Bosland, het grootste aaneengesloten bos van Vlaanderen, breidt in de toekomst uit met nog eens 12 hectare. 
“Als de coronapandemie ons iets leerde, dan is het wel dat natuur dichtbij huis erg belangrijk is. We steken daarom een  
boompje bij voor het klimaat en extra bos. In totaal willen we in Vlaanderen de volgende jaren 4.000 hectare extra bos  
planten” zegt Vlaams minister van Natuur Zuhal Demir.

Het grootste bos van Vlaanderen 
Bosland strekt zich uit over 4 gemeenten: Hechtel-Eksel, Peer, 
Pelt en Lommel. Het bos, dat vorig jaar zijn 15de verjaardag 
vierde, is niet enkel een veilige thuishaven voor diverse bedreig-
de diersoorten, maar het leidt ook bezoekers met een uitgebreide 
routestructuur op een creatieve manier door het gebied. En met 
de kinderen als belangrijkste doelgroep groeide het via allerlei 
speel- en ravotvoorzieningen ook uit tot het kindvriendelijkste 
bos van Vlaanderen. “Bossen zijn de grootste bondgenoten en de 
beste vrienden van onze kinderen. Helaas zien we steeds meer 
kinderen gekluisterd achter een scherm plaats van dat ze er op 
uit te trekken in de natuur. We willen zoveel mogelijk kinderen 
naar buiten krijgen om te genieten van en te spelen in ons prach-
tige Bosland.” 

Meer bos voor Vlaanderen 
“Tegen eind 2024 willen we 4.000 hectare bijkomend bos aan-
geplant hebben”, zegt Zuhal Demir. Na decennia van ontbossing 
in Vlaanderen wordt nu de ommezwaai gemaakt. Met het plan 
‘Meer bos in Vlaanderen!’ wil de Vlaamse Regering de groenste 
inhaalbeweging ooit realiseren. “Tegen 2030 willen we zelfs naar 
10.000 hectare extra bos. Om die doelstellingen te halen, hebben 
we met de verschillende partners de bosalliantie opgericht en 
zetten we samen onze schouders onder dit project. Dat begint 

met goed overleg met alle actoren op het terrein, niet in het 
minst de grondeigenaars met een groen 
hart. Deze maand nog gaat er een nieuw 
plantseizoen van start. Dan trek ik weer 
mijn laarzen aan en steek ik overal te lande 
mee de spade in de grond voor meer groen. 
Zo werken we boompje per boompje  
verder aan een groener Vlaanderen.”

Vlaams Parlement neemt maatregel om huurders 
te beschermen 
 
De huurprijs van slecht geïsoleerde huurwoningen wordt tijdelijk bevroren. Zo mogen de 
prijzen van huurwoningen met een niet-energiezuinig EPC-label van E en F een jaar lang 
niet geïndexeerd worden. Voor woningen met een label D mogen verhuurders nog de 
helft van de gezondheidsindex doorrekenen. Voor A+, A, B en C geldt geen beperking. 

“De maatregel is bedoeld om huurders te ondersteunen tijdens de energiecrisis. Door de 
hoge inflatie dreigen zij geconfronteerd te worden met hoge prijsstijgingen. Als zij ook 
nog eens wonen in een slecht geïsoleerd huis met een hoge energiefactuur, worden ze 
dubbel getroffen. Tegelijkertijd moedigt de maatregel eigenaars aan om hun huurwonin-
gen beter te isoleren”, aldus Katja Verheyen, een van de indieners van het spoeddecreet. 
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Extra schoolbanken in Limburg
Er zijn heel wat Limburgse scholen die graag werk willen maken 
van renovatie, vernieuwing of een uitbreiding van de capaci-
teit. Minister van Onderwijs Ben Weyts investeert daarom dit 
schooljaar 1,8 miljoen euro in Limburgse schoolinfrastructuur. 
Karolien Grosemans, voorzitter van de commissie Onderwijs, 
reageert opgetogen: ”Er wordt een flinke inhaalbeweging ingezet 
zodat we al onze kinderen een kwaliteitsvolle plaats kunnen ge-
ven. Investeren in scholenbouw staat immers gelijk met investe-
ren in onderwijskwaliteit, in onze kinderen, in de toekomst.”

Karolien Grosemans
Voorzitter commissie Onderwijs

Wouter Raskin blijft ijveren voor treinverbinding naar Weert
Met een feestelijke inhuldiging werd vorig jaar de elektrificatie van de spoorlijn Mol-Hamont gevierd. Dat er op het traject 
voortaan elektrische treinen kunnen rijden, is beter voor het milieu en drukt de kosten. De volgende stap is logisch: een verlen-
ging van de lijn tot in het Nederlandse Weert.

De verlenging leek op een dood spoor te belanden toen onze  
noorderburen het project opzij schoven. Maar onlangs kondigde  
de Nederlandse staatssecretaris aan dat ze de haalbaarheid van de  
verbinding toch wil onderzoeken. De talrijke pleidooien van  
Limburgse parlementsleden hebben daar zeker iets mee te maken.

Druk hoog houden
Ook N-VA-Kamerlid Wouter Raskin ijvert al lang voor de verbinding 
naar Weert. Hij deed een voorstel om de bediening van het station in 
Weert op te nemen in het nieuwe beheerscontract met de NMBS. “We 
moeten de druk hoog houden en de Nederlanders geen enkele reden 
geven om de verbinding af te wijzen.”

Onze gezondheidszorg moet klaar zijn voor de toekomst
Door de coronacrisis is het thema “gezondheid” hoog op de agenda  
gekomen en dat is volgens Frieda Gijbels, Kamerlid uit Oudsbergen, 
niet meer dan terecht: “Het is niet zomaar dat we elkaar bij het begin 
van een nieuw jaar een goede gezondheid toewensen. Een gezond  
lichaam en een gezonde geest zijn het begin van alles. We moeten er 
dan ook zorg voor dragen dat onze gezondheidszorg betaalbaar blijft.”

Mensen worden ouder en behandelingstechnieken worden beter, maar 
vaak ook duurder, weet Frieda. “Daarom moeten we erover waken dat 
elke cent die wordt uitgegeven ook op een juiste manier wordt besteed. 
Door de huidige versnippering van bevoegdheden zit het preventieve ge-
zondheidsbeleid op Vlaams niveau, maar de behandeling van ziektes op 
federaal niveau. Dat is niet logisch, want zo pluk je de vruchten niet van 
een betere preventie en behoud je een flink stuk inefficiëntie in de zorg.”

Grondige analyse covidbeleid
Wetenschap en data moeten de basis zijn van een eerlijk en duurzaam beleid, vindt het Kamerlid uit Oudsbergen. “Verder blijf ik erop 
aandringen dat er een grondige analyse gebeurt van het beleid in de covidcrisis. De federale regering is het aan ons allen verschuldigd 
om in eigen boezem te kijken en ervoor te zorgen dat dezelfde fouten niet opnieuw worden gemaakt. Daar is tot nu toe weinig  
animo voor, maar ik zal erop blijven aandringen dat het gebeurt.”
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Bouwwoede bedreigt leefbaarheid Hechtel-Eksel
Tijdens de huidige legislatuur zien we heel wat bouwactiviteit in onze gemeente. N-VA stelt zich daar vragen bij. Wij vinden dat 
het landelijk karakter van Hechtel-Eksel moet bewaard blijven.

In Eksel bleef de bouwwoede in eerste 
instantie beperkt. In de verloederde 
hoofdstraat kwam een aantal apparte-
mentsblokken die zeker niet misstaan 
in het straatbeeld. Dat kan je helaas niet 
zeggen van het grote appartementen-
complex op de hoek van de Schoolstraat 
en de Heerstraat. 

Als het van het huidige bestuur afhangt, 
volgen nog parkappartementen – ver-
schillende woontorens – op de hoek van 
de Heerstraat met de Groenstraat. N-VA 
Hechtel-Eksel stelt zich vragen bij zo’n 
grote bouwprojecten met meer dan twee 
bouwlagen in woonbuurten en in onze 
gezellige dorpskernen. Wij vinden dat 
het landelijk karakter van Hechtel-Eksel 
moet bewaard blijven.

Baanwinkels en hoge woonblokken
Voor Hechtel-centrum werd in sep-
tember het nieuwe RUP goedgekeurd. 
Dat impliceert dat tot vier verdiepingen 
hoog kan gebouwd worden, voorna-
melijk langs een deel van de Hasselt-

sebaan, Kamperbaan, Peerderbaan en 
Don Boscostraat en dit op een vijftigtal 
locaties. Vijftig, u leest het goed. De om-
geving in een straal van één kilometer 
rond het rondpunt zal zo in de toekomst 
vooral bestaan uit baanwinkels en hoge 
woonblokken. Sinds de komst van de 
baanwinkels nam de verkeersdrukte er 
sterk toe. Op sommige momenten leidt 
dit nu al tot verkeersinfarcten.

Wat met de leefbaarheid voor de 
buurtbewoners?
Als je in Hechtel-Eksel rondrijdt, lijkt 
het wel dat de projectontwikkelaars de 
echte leiders zijn in onze gemeente. Voor 
N-VA Hechtel-Eksel moet bij de toe-
kenning van omgevingsvergunningen 
vooral rekening gehouden worden met 
de leefbaarheid van de buurtbewoners. 
De bezwaren van inwoners moeten ern-
stig beoordeeld worden. Zo vindt N-VA 
Hechtel-Eksel het onaanvaardbaar dat 
in de onmiddellijke omgeving van een 
school met een vooraf bestaande en 
gekende problematische verkeerssituatie 

een omgevingsvergunning wordt toege-
kend aan een groot vastgoedproject dat 
de situatie alleen maar zal verergeren.

Partijdigheid bij toekennen 
vergunningen?
De bouwwoede in onze gemeente 
ontging ook Het Belang van Limburg 
niet. De uitgebreide weekendbijlage van 
4 juni schept een weinig fraai beeld over 
de gang van zaken bij het toekennen 
van omgevingsvergunningen in onze 
gemeente. Zo lijkt wie je bent en wie je 
kent niet onbelangrijk bij het verkrijgen 
van een vergunning. Wat in elk geval 
moet worden vermeden, is elke schijn 
van partijdigheid. De communicatie 
tussen de burger en de gemeente moet 
verlopen via de gemeentelijke admi-
nistratie, zonder politieke inmenging. 
Voor ons is het zeer belangrijk dat in de 
toekomst de algemene beginselen van 
behoorlijk bestuur nageleefd worden. 
Met N-VA Hechtel-Eksel behoort deze 
oude politieke cultuur tot het verleden.

Wilt u met N-VA Hechtel-Eksel meedenken over de toekomst van onze mooie gemeente, stuur dan een mailtje naar hechtel-eksel@n-va.be.
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

€€€

€€

€€€€

€

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


